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Vn 22/15
 
Från: Lotta Backlund [mailto:franstalotta@gmail.com] 
Skickat: den 12 september 2022 14:32
Till: Valnämnden <valnamnden@ange.se>
Ämne: Vallokal
 
Hej!
Några reflektioner från min upplevelse av vallokalen i Fränsta.  
Jag kan inte förstå tanken med att ha en enda station med valsedlar i vallokalen men flera
"gröna bås". 
När jag valt mina lappar, får jag gå och hämta mina kuvert, för att sen gå bakom skärmen.
Vad är skillnaden mot förut? Ville jag tidigare vara hemlig med mitt val hade jag ju
möjlighet att plocka flera olika vallappar för att förvirra. 
Med tanke på den fortsatta spridningen av covid finns några tankar också. Trångt att in
och utgång är i samma dörr, med tanke på kö. 
Det finns kuvert som är limmade. Nu har vi slickat på kuvert som ska hanteras av personer
både vid inlämnade men även vid öppnande. 
 
Mvh Lotta Backlund 
 


